
 

Interpelacja nr 24 

z dnia 14 maja 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie planowanych na rok 2019 prac rewitalizacyjnych w 
Parku Skaryszewskim 

 
 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Zwracamy się za Pana pośrednictwem do zarządcy Parku Skaryszewskiego o 

aktualny harmonogram dalszych prac rewitalizacyjnych w parku. Chcielibyśmy także 

poznać wysokość budżetu przeznaczonego na dalsze prace w parku w tym roku. 

Zbliża się połowa roku, a nie obserwujemy w parku żadnych dalszych prac. Jesteśmy 

wdzięczni za nową nawierzchnię alei obwodnicowej, za nowe kosze i ławki, oraz 

wyczyszczone balustrady mostków. Czekamy jednak na dalsze prace – remont 

ogromnie obecnie pofałdowanej alei głównej, zapowiadane nowe oświetlenie, remont 

kaskady, przywrócenie fontanny pod rzeźbą ,,Kąpiącej się”, przywrócenie ogrodu 

daliowego, wreszcie nowe nasadzenia w miejsce wiatrołomów i zapowiadane prace 

konserwacyjne na stawach i przy kanałkach.  

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


